
 

 

MR-jaarverslag Kindercampus Joseph Lisse  

schooljaar 2021/2022  

De MR bestond in 2020/2021 uit de volgende leden:  

Namens de ouders: 

• Martin van de Wetering  

• Jeroen Slaats 

• Geertjan Wenneker (voorzitter) 

 

Namens de leerkrachten: 

• Irene Schniedewind 

• Gwen van der Voort 

• Sabine de Wit  

Een wisselende afvaardiging van de Oudervereniging.  

 

Informerend en adviserend lid namens de school:  

• Monique van Steijn  

De MR vergaderde het schooljaar 2021 / 2022 zes maal. Om de on-

afhankelijkheid van de MR te markeren heeft de MR de opzet van 
de eigen vergaderingen iets gewijzigd. Vanaf dit schooljaar is de di-
rectie het eerste deel van de vergadering te gast, waarna de MR 
onderling kan spreken over de agenda.  

Hierbij kwamen onder meer de volgende onderwerpen aan de orde:  

Corona 

Corona heeft ook in het schooljaar 2021-2022 een grote impact ge-
had op de leerlingen, leerkrachten en het onderwijs. Dit is uitge-
breid aan de orde gekomen in de agenda van de MR. 

 



 

 

Over het algemene beleid en de communicatie van de school - 
doorgaans voortvloeiend vanuit beleid van de Sophia Stichting - 
heeft regelmatig afstemming plaatsgevonden door de directie met 
de MR, maar ook binnen de MR is er regelmatig over gesproken. De 
MR heeft daarbij steeds haar waardering uitgesproken voor de inzet 
van de school, leerkrachten, ouders en uiteraard alle leerlingen zelf. 

Er heeft een ouderenquête plaatsgevonden over de coronamaatre-

gelen op school. Aan de hand van feedback is bekeken welke co-
rona-afspraken gehanteerd worden of worden aangepast. Een voor-
beeld hiervan is de aanpassing van de schooltijden. De enquête on-
der ouders gaf aan dat het merendeel vóórstander was van aanpas-

sing van de schooltijden. De aanpassing is gelijk ingegaan bij aan-
vang van het nieuwe schooljaar. Een ander voorbeeld is dat er geen 
ouders meer mee naar de klas komen bij de groepen 3 t/m 8. 
Daarvoor in de plaats zijn er nu kijkweken voor ouders. Over de 
voorzetting van deze maatregelen heeft afstemming met de MR 
plaatsgevonden. 

De MR wil de komende periode blijven bezien welke positieve kan-
ten van het aangepaste onderwijs in de toekomst gebruikt kunnen 
worden. Het lerend vermogen van school zelf is in deze periode 

groot gebleken, ondanks het gebrek en tijdelijke uitval aan leer-
krachten.   

Verkeerssituatie 

Rondom de locatie van het gebouw van de Kindercampus Joseph 
zijn meerdere bouwlocaties. De MR heeft hier aandacht voor, zoals 
de start van Nieuw-Trompenburg. 
 

De bouw van appartementen en eengezinswoningen start medio 
2023. De MR heeft deelgenomen aan de gemeentelijke klankbord-
groep om betrokkenheid te vergroten. Hierbij zijn de onze zorgen 
over de verkeersveiligheid geuit. Het is belangrijk om dit goed in de 

gaten te houden en te blijven anticiperen op dit onderwerp. 
 
Daarnaast is de bouw gestart op de bouwlocatie van de oude Jo-
sephschool. De MR heeft samen met de directie gesproken met de 
gemeentelijke projectleider over aangepaste verkeersmaatregelen 
rond bijvoorbeeld de openings- en uitgaanstijden van de school. De 
aannemer heeft hierop, daar waar mogelijk, de aan- en afvoer van 
bouwmateriaal aangepast. Er is regelmatig contact tussen de school 
en de bouwopzichter.  



 

 

NPO-gelden 

Er is gesproken over het Nationaal Programma Onderwijs. De MR 
heeft hierbij instemmingsrecht.  

Vorig jaar is door de school in kaart gebracht hoe de leerlingen er 
voor staan en wat er voor nodig is om de “coronavertraging” te 
herstellen. Er zijn doelen gesteld om – met het extra geld uit het 
Nationaal Programma Onderwijs – passende, kansrijke interventies 

uit te voeren binnen het schoolprogramma in 2021-2022.  

Het NPO-plan van schooljaar 2021-2022 is geëvalueerd en daarna 
besproken in de MR. Hieruit is het NPO-plan voor schooljaar 2022-
2023 ontstaan. Het geld dat vorig jaar over was is teruggevloeid 

naar Sophia waarna het herverdeeld is onder de Sophiascholen. Er 
is het lopende schooljaar minder geld te besteden. 
 

Sponsoring  

Er komen zo nu en dan verzoeken voor sponsoring. De directie 
toetst of de sponsoring voldoet aan de landelijke richtlijnen en het 
beleid van de Sophia Stichting. Ook is afgesproken dat individuele 

gevallen in de MR besproken worden.  

Onderwijs  

Onderstaand wordt puntsgewijs een korte toelichting gegeven op 
de voortgang: 

Groep 8 heeft de versterkte kanjertrainingdag gehad. Bijna van elk 
kind was een ouder aanwezig. Het doel was de basis verstevigen. 
Het verslag is teruggekoppeld naar de ouders.  

-Vanuit de werkdrukgelden is een muziekdocent aangesteld. De 
kinderen zijn enthousiast.  

-18 oktober was de studieochtend Kanjertraining. De nieuwste ont-
wikkelingen van de Kanjertraining en de overstap naar KanVas is 
besproken. KanVas vervangt SCOL als leerlingvolgsysteem op het 

gebied van sociaal emotionele ontwikkeling. 

Teamtraining Topondernemers. Coaching op de werkvloer. Werken 
aan doelen stellen, onderzoekend leren en eigenaarschap van leer-
lingen.  

Met opmerkingen [g1]: Kan een leerkacht dit deel  

‘onderwijs’van de tekst updaten?. De tekst hieronder komt 

nog uit het vorige jaarverslag.  



 

 

Bovenschoolse plusklas is opgestart. Dit is een samenwerking tus-
sen de 4 Sophia Scholen van Lisse : 40 leerlingen binnen Lisse ne-
men hieraan deel.   

Op dinsdag 19 november 2020 heeft groep 7-8 deelgenomen aan 
Het Kindervragenuur in de Tweede Kamer.  

Het team heeft zich gericht op de keuze van een nieuwe rekenme-
thode. Vooraf is een stappenplan vastgesteld. Door de coronapan-

demie is de beslissing uitgesteld tot schooljaar 2020-2021. 

Vanwege de coronapandemie was het een aantal weken niet moge-
lijk voor de leerlingen om de school te bezoeken. Het team heeft in 
zeer korte tijd een (online)lesaanbod samengesteld zodat de leer-

lingen thuis onderwijs konden volgen. 

 
Met ingang van 3 maart is de vierde kleutergroep (Panda’s) van 
start gegaan. 

Oudervereniging  

Bij iedere MR vergadering is er een lid van de oudercommissie aan-
wezig. Er wordt verslag gedaan van de verschillende activiteiten. 
Daarnaast wordt de MR geïnformeerd over komende activiteiten, 

waarbij de MR in staat wordt gesteld mee te denken in het belang 
van ouders en leerkrachten.  

Informatie en bereikbaarheid  

De MR plaatst informatie op de website van de school, onder het 
kopje Ouders. Hier worden de namen van de leden, de vergader-
data, de agenda’s en verslagen van de vergaderingen geplaatst. De 
MR is bereikbaar via de leden en via Schoudercom.  

Algemene informatie over de Medezeggenschapsraad:  

De Medezeggenschapsraad (MR) is een wettelijk verplicht orgaan 
waardoor de inspraak op school wordt geregeld door ouders en 
leerkrachten. De samenstelling van een MR wordt bepaald door de 

grootte van een school. Bij de Kindercampus Joseph bestaat de MR 
uit zes leden waarvan drie leden de ouders van de leerlingen verte-
genwoordigen en drie leden vertegenwoordigen de leerkrachten. 
Sinds dit schooljaar is de zittingstermijn in het standaard reglement 
van de Sophia Stichting aangepast van twee naar drie jaar.  



 

 

Ieder lid kan nu maximaal drie jaar zitting hebben in de MR en mag 
één keer worden herkozen na een eerste termijn.  

De MR is betrokken bij (beleids-)ontwikkelingen binnen school. Bij 
sommige onderwerpen (o.a. vakantieregeling, bestemming van 
leermiddelen) heeft de MR een adviserende taak en andere onder-
werpen (o.a. schoolplan, schoolgids) vereisen de instemming van 
de MR. De instemmingen en adviesrechten zijn te vinden in het re-

glement van de MR, welke op school ter inzage ligt.  

De MR vergadert vijf tot zeven keer per schooljaar. Er staan een 
aantal vaste onderwerpen op de agenda en deze wordt aangevuld 
met actuele onderwerpen. Onderwerpen voor de agenda kunnen 

schriftelijk worden ingediend door de MR leden maar ook door ou-
ders en leerkrachten. De voorzitter en de secretaris van de MR zor-
gen voor de administratie van de vergaderingen, zoals het samen-
stellen van de agenda, het schrijven van de notulen en regelen van 
de informatiestroom naar de MR leden. Tijdens de vergaderingen is 
veel ruimte voor het luisteren naar de meningen, ideeën en input 
van alle leden. Er wordt graag gebruik gemaakt van eventuele vak-
kennis van een MR lid, op financieel, juridisch of communicatief ge-
bied. Er vindt over alle onderwerpen een goede open communicatie 

plaats met de directie van de school. De directie is aanwezig bij de 
MR vergaderingen om ook direct toelichting te kunnen geven.  

De MR zit er letterlijk voor de leerlingen en ouders. Ouders kunnen 
met al hun vragen, suggesties of opmerkingen die de MR aangaan, 
bij de leden van de MR terecht of een onderwerp indienen bij de 
voorzitter of de secretaris. De vergaderingen zijn openbaar, dit 
houdt in dat ouders welkom zijn om bij de vergadering aanwezig te 
zijn. Via SchouderCom kunnen ouders zich aanmelden voor het bij-

wonen van de vergaderingen.  

Naast de MR is er ook een GMR (Gemeenschappelijke Medezeggen-
schapsraad) van de Sophia Stichting. Hier worden de zaken bespro-

ken die voor alle scholen van de Sophia Stichting gelden; op het 
gebied van personeel, financiën en de bestuurlijke uitwerking van 
de regelgeving.  


